



How to submit
SL notes?

Regulation (Must read!)

o Format: **WORD** file (pictures or pdf files are not allowed!)

o Words count: At least 150 words

(*You can write more than **150** words; your name, student number, and the title are excluded in the words count.)

o Plagiarism: **DO NOT plagiarize (partly or totally) others' works** from websites, Facebook, Google, or any academic resources. If the note is found plagiarized, it would be given zero point and sent to the teachers.

Regulation (Must read!)

o Mistake: According to the content, the tutor will decide whether you need to submit the second draft or not.

(*If you need to submit the second draft, the first draft would be given **2** points; the revised second draft would be given **1** point, the revision is at most **once**.)

o Content: Both **reflection and summary** are allowed, but including only vocabulary explanation and sentence making **will not** be allowed.

Take it easy! Follow Five Steps!

Log in EngNet → SLC → SLC courses

Self-learning note upload → Click 選讀 button

On the left click 課程單元1 → upload your note in time! (Be aware of the deadline!)

Make sure you upload the file successfully!

Download the tutor's reflection *one week later*

Step 1: Log in EngNet

<http://engnet.fju.edu.tw/index.asp>

英語自學中心

文學文化

網路課程

全英語課程

提升英語能力方案

教師教與學

會員
登入

滑鼠左鍵點擊登入



EngNet, FJCU

輔 仁 英 語 網 路 學 院

影音推薦



最新消息



自學點數檔案下載 & 寒假作息時間 (2016.12.26)

SLC → SLC Courses (on the screen upper left side)

The screenshot shows the top navigation bar of the EngNet, FJCU website. The navigation bar is green and contains several menu items: 文學文化, 網路課程, 全英語課程, 提升英語能力方案, 教師教與學, and 會員登入. A white box highlights the 英語自學中心 menu item, which has a dropdown menu open. The dropdown menu items are 雲端討論, 雲端寫作, SL Courses, 活動&成品, and 英語學習資源. A blue arrow points from the SL Courses item to the main content area. The main content area features a background image of Mount Fuji and the text EngNet, FJCU 輔仁英語網路學院. A blue arrow also points from the SL Courses item to the text 滑鼠左鍵點選第三個 自修課程 (SL Courses).

英語自學中心

文學文化 網路課程 全英語課程 提升英語能力方案 教師教與學

會員登入

滑鼠移至此處顯示下列選單

雲端討論

雲端寫作

SL Courses

活動&成品

英語學習資源

滑鼠左鍵點選第三個 自修課程 (SL Courses)

EngNet, FJCU

輔 仁 英 語 網 路 學 院

Step 2: SL note upload

自修課程 SL Courses

自學筆記輸入方式

	課程名稱	授課教師	週數
1	105-3 TOEFL Writing Practice	Vincent Lee	12
2	105-3 IELTS 圖表與議論	Emile Lin	12
3	105-3[進階]English Writing and Grammar	線上英語自學中心	19
4	105-3[中階]Listening and Reading Practice for Proficiency Test (TOEIC)	線上英語自學中心	20
5	105-3[初階]American Cultures101	線上英語自學中心	11
6	105-3[初階]English for Fun	線上英語自學中心	22
7	105-3 自學筆記繳交 (自修課程作業繳交處)	線上英語自學中心	0

滑鼠左鍵點擊此列

Click 選讀 (on the bottom)

105-3 自學筆記繳交 (自修課程作業繳交處)

教師 / 線上英語自學中心



課程介紹

對象： 自學課程

系級： 所有學生

課程性質： 輔助教學

開課學期： 2017 Summer

週數： 0 週

滑鼠左鍵點擊選讀

選讀

Step 3: Click 課程單元1 (on the screen left)

自修室 105-3 自學筆記繳交 (自修課程作業繳交處)
線上英語自學中心 教師 / 線上英語自學中心

學員 蘇子芸 登出

課程首頁
課程單元1
互動學習
留言板
筆記區
成績區
小組區
教師信箱
聯絡管理員

滑鼠左鍵點擊
課程單元1

課程公告 最新公告日期: 2017/7/3 下午 03:05:01 [all](#)

筆記規定 (必讀)
筆記需為任何非課內作業 (除了老師指定將自學作業上傳外)、非抄襲之英語自修筆記

筆記規定 (不符合不給予批改與點數)

1. 格式: 請上傳Word檔 (任何圖片, pdf檔等皆不收)
2. 字數: 英文內容需達150-200字
(可高於200字, 單字/學號/名字/標題/中文 部份不算在字數範圍。少許中文可接受。)
3. 抄襲: 禁止從網路/書面/google/Facebook臉書留言 部分or全部抄襲至筆記中。請勿以Google中翻英上傳。
第一次抄襲筆記點數不算並寄信通知學生與英文老師, 第二次則所有參加過的活動點數全數歸零 (無法回復)。
4. 錯誤: 根據寫作內容, 小老師會決定是否可更正後上傳第二稿。須錯誤修正者- 1稿2點, 修正稿 (至少五處錯誤) 再獲得1點。
若需要上傳第二稿, 則必須附上小老師改過的第一稿, 否則視為自我抄襲。最多只能修改一次。
5. 內容: 心得/總結 都可以, 但不能只有英語單字及造句。

[公告時間:2017/7/3 下午 03:05:01]

Click 寫作文 → upload **word file** only!

序號	議題名稱	內容	篇數	最新留言
1	筆記規定 (必讀)	筆記需為任何非課內作業 (除了老師指定將自...	0	目前無留言

寫作作業						
序號	作業名稱	觀摩	繳交期限	已交數	寫作文	觀摩
1	1053_note1	開放	2017/7/7	2	寫作文	觀摩
2	1053_note2	不開放	2017/7/14	2	寫作文	觀摩
3	1053_note3	不開放	2017/7/21	2	寫作文	觀摩
4	1053_note4	不開放	2017/7/28	2	寫作文	觀摩
5	1053_note5	開放	2017/8/4	1	寫作文	觀摩
6	1053_note6	開放	2017/8/11	1	寫作文	觀摩
7	1053_note7	開放	2017/8/18	0	寫作文	觀摩

滑鼠左鍵點擊
寫作文



Check the file and receive tutor's reflection **1 week later.**

線上討論

互動學習

留言板

筆記區

成績區

小組區

教師信箱

聯絡管理員

作業名稱或文類	1053_note1 回作業區				
說明 (作文方向)					
參考資料	http://				
參考資料	http://				
繳交一稿	期限:2017/7/7	上傳	作業檔案	教師評閱	觀看
繳交二稿	期限:1900/1/1	上傳		教師評閱	觀看

左方表格有顯示作業檔案表示上傳成功
可下載教師評閱確認有無合格並獲得點數





Thanks for reading!

Enjoy self-learning!

